



## CHAPITRE 70

Loi modifiant la Loi de la Société de développement immobilier du Québec

[Sanctionnée le 22 décembre 1973]

SA MAJESTÉ, de l'avis et du consentement de l'Assemblée nationale du Québec, décrète ce qui suit:

1971, c.  
43, a. 18,  
mod.

**1.** L'article 18 de la Loi de la Société de développement immobilier du Québec (1971, chapitre 43) est modifié en ajoutant après le paragraphe *c*, le suivant:

« *d*) garantir le parachèvement des travaux de construction et d'aménagement de la Place Desjardins. »

Id., a. 19,  
mod.

**2.** L'article 19 de ladite loi est modifié en ajoutant l'alinéa suivant:

Avances  
rembour-  
sables.

« Le ministre des finances est autorisé à avancer à la Société tout montant jugé nécessaire jusqu'à concurrence de \$20,000,000 à un taux d'intérêt et aux conditions que détermine le lieutenant-gouverneur en conseil. Ces avances doivent être remboursées au ministre des finances avant le 31 décembre 1976. »

Entrée en  
vigueur.

**3.** La présente loi entre en vigueur le jour de sa sanction.

## CHAPTER 70

An Act to amend the Québec Real Estate Development Corporation Act

[Assented to 22nd December 1973]

HER MAJESTY, with the advice and consent of the National Assembly of Québec, enacts as follows:

**1.** Section 18 of the Québec Real Estate Development Corporation Act (1971, chapter 43) is amended by adding, after paragraph *c*, the following:

1971, c.  
43, s. 18,  
am.

“(d) guarantee the completion of the construction and development works of Place Desjardins.”

**2.** Section 19 of the said act is amended by adding the following paragraph:

Id., s. 19,  
am.

“The Minister of Finance is authorized to advance to the Corporation every amount considered necessary up to a total of \$20,000,000 at the rate of interest and on the conditions determined by the Lieutenant-Governor in Council. Such advances must be reimbursed to the Minister of Finance before December 31 1976.”

Advances,  
to be  
reim-  
bursed.

**3.** This act shall come into force on the day of its sanction.

Coming  
into force.